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Czytelnik portalu www.infoilawa.pl, mieszkaniec gminy Susz, zwraca uwagę na
niepotrzebną jego zdaniem wycinkę drzew, jakiej w ostatnim czasie dokonano przy
odcinkach dróg powiatowych w gminie Susz.

Jego zdaniem była zupełnie niepotrzebna i nieuzasadniona. Jak sprawdziliśmy, zarządca
ocenił to inaczej i zapewnia, iż uzyskał wszelkie niezbędne zgody.

Jak zgłasza mieszkaniec, chodzi dokładniej o drzewa wycięte przy drodze powiatowej na odcinkach
Susz - Bałoszyce - Jawty Wielkie - Wiśniówek - Żakowice.

- Wycięto tam w ostatnim czasie około 15 drzew -
zgłosił nam mieszkaniec - które były zdrowe i nie
zagrażały w żaden sposób bezpieczeństwu. O ile nam
wiadomo, żadna drogowa inwestycja też nie jest tutaj



planowana. Nie zgadzam się na takie niszczenie
przyrody, nie rozumiem takiego podejścia.

Jakie jest w tej sprawie stanowisko zarządcy drogi - Powiatowego Zarządu Dróg w Iławie? Ile
faktycznie przy wskazanych odcinkach dróg wycięto w ostatnim czasie drzew i z jakiej przyczyny? Na
te pytania odpowiedział na naszą prośbę Radosław Augustyniak, dyrektor PZD. 

Jak podał, przy drodze Jawty Wielkie - Bałoszyce usunięto w ostatnim czasie 4 drzewa, które były
suche, przy drodze na odcinku granica powiatu i województwa - Jawty Wielkie - 5 drzew, które były
suche i wypróchniałe i przy drodze Susz-Bałoszyce - 2 drzewa: jedno suche, jedno uszkodzone w
czasie porywistych wiatrów.

- Drzewa wytypowane przez PZD we wniosku są
weryfikowane przez przedstawicieli urzędów gmin na
etapie wydawania decyzji zezwalającej na ich
usunięcie - dodał Radosław Augustyniak. - Decyzje
zezwalające na usunięcie drzew z pasów dróg
publicznych są opiniowane przez RDOŚ.

Mieszkaniec, który zgłosił sprawę, zapowiada, że skontaktuje się w tej sprawie właśnie z dyrekcją
ochrony środowiska.
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